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II tura wyborów za nami!
Przedstawiamy zestawienie wyników II tury wy-

borów samorządowych na terenie, jaki pokrywa 
dystrybucja Tygodnika OKO, czyli w gminach Kozie-
nice, Magnuszew i Jedlińsk oraz mieście Pionki.

Gmina Kozienice
W II turze wyborów Burmistrza Gminy Kozienice zwy-

ciężył Mariusz Prawda, otrzymując 6245 głosów, co 
stanowi 53,32% głosów oddanych. Jego kontrkandy-
dat, Piotr Kozłowski uzyskał 5467 głosów, czyli 46,68% 
głosów oddanych. Z urn wyjęto łącznie 11768 kart,  
z czego głosów ważnych było 11712. Frekwencja w dru-
giej turze wyniosła 50,95 % i była tym samym niższa niż  
w pierwszej (56,92%).

Gmina Magnuszew
W II turze wyborów Burmistrza 

Miasta i Gminy Magnuszew wy-
brany został Wojciech Wach-
nik, otrzymując  1475 głosów, tj. 
52,18%. Jego kontrkandydat, Ma-
rek Drapała, otrzymał 1352 głosy, 
czyli 47,82% głosów oddanych. 
Z urn wyjęto łącznie 2860 kart,  
z czego głosów ważnych było 
2827. Frekwencja w drugiej turze 
wyniosła 52,49% i była tym samym 
niższa niż w pierwszej (63,55%).

Miasto Pionki
W II turze wyborów Burmistrza Miasta 

Pionki zwyciężył Łukasz Miśkiewicz, który 
otrzymał 3475 głosów, czyli 53,40% głosów 
oddanych. Jego kontrkandydat, Robert Ko-
walczyk, otrzymał  3033 głosy, czyli 46,60% 
głosów oddanych. Z urn wyjęto łącznie 
6556 kart, z czego głosów ważnych było 
6508. Frekwencja w drugiej turze wynio-
sła 47,64% i była tym samym niższa niż  
w pierwszej (50,85%).

Gmina Jedlińsk
W II turze wyborów Wójta Gminy Jed-

lińsk wyborcy wybrali Kamila Dziewie-
rza, który otrzymał 2958 głosów, czyli 
53,64% głosów oddanych. Jego kontrkan-
dydatka, Teodozja Bień, otrzymała 2557 
głosów, czyli 46,36% głosów oddanych. 
Z urn wyjęto łącznie 5566 kart, z czego 
głosów ważnych było 5515. Frekwencja w 
drugiej turze wyniosła 49,30% i była tym 
samym niższa niż w pierwszej (56,08%).

Mariusz Prawda, zwycięzca II tury wyborów 
Burmistrza Gminy Kozienice.

n 

Wojciech Wachnik, zwycięzca 
II tury wyborów Burmistrza Miasta 
i Gminy Magnuszew.

n 

Łukasz Miśkiewicz, zwycięzca II tury  
wyborów Burmistrza Miasta Pionki.

n 

Kamil Dziewierz - zwycięzca II tury  
wyborów Wójta Gminy Jedlińsk.

n 
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Ukazujemy się na terenie subregionu radomskiego w 243 punktach dystrybucji
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UWAGA! INFORMUJEMY, ŻE W WYPADKU PRZESŁANIA OGŁOSZENIA NA NASZ ADRES 

MAILOWY ogloszenia@tygodnikoko.pl    PIERWSZA EDYCJA BĘDZIE BEZPŁATNA

MOTORYZACJA

RÓŻNE

• KUPIĘ STARE MOTOCYKLE A 
TAKŻE CZĘŚCI I POZOSTAŁOŚCI 
PO NICH. TEL. 795-529-520
• Kupię stare motocykle, moto-
rowery, części. Tel. 663-999-631
• Kupię STARE MOTOCYKLE I SA-
MOCHODY wsk, mz, simson, mo-
torynka itp FIAT, POLONEZ. Ciąg-
niki rolnicze. Tel. 721 029 688
• Sprzedam dętkę do ciągnika 
dużą. Tel. 668-803-997

• Sprzedam nagrania na kasetach au-
dio, książki-powieści (czytają lekto-
rzy), 40 tytułów, ok. 350 sztuk kaset 
magnetofonowych, lata 1970-1980 
oraz wieże Hi-Fi, dużo kolumienek 
głośnikowych, płyty DVD z filmami. 
Garbatka-Letnisko, Tel. 506-272-159
• Kupię lub przyjmę używany odku-
rzacz. Tel. 797-457-965
• Sprzedam aparat cyfrowy Ca-
non Powershot A620 i dru-
karkę HP Business Inkjet 2800 
- f. A3. Cena do uzgodnienia.  
Tel. 604-420-756
• Sprzedam siewnik 15 lej z zacze-
pem do ciągnika. Cena 1200 zł.  
Tel. 501-566-168
• Sprzedam rower górski VULCAN. 
Stan bardzo dobry. cena 500 zł.  
Tel. 501-566-168
• Sprzedam drzwi drewnia-
ne 90 cm (szer.). Cena 180 zł. 
Tel. 501-566-168
• Sprzedam opryskiwacz 400 l oraz 
króliki młode + samiec srokacz.  
Tel. 660-539-384
• Sprzedam 2 szlifierki stołowe (mało 
używane), moc 180 W (220 V) w ce-
nie 180 zł i 150 zł. Tel. 515-687-411
• Sprzedam katalog - samouczek 
pt. “Nauka gry na keyboardzie” 
- 24 lekcje (zawiera objaśnienia 
i nuty wraz z nagraniami na ka-
setach). Cena do uzgodnienia.   
Tel. 515-687-411
• Sprzedam katalog - kurs kompu-
terowy krok po kroku. 24 części te-
matyczne. Cena do uzgodnienia.  
Tel. 515-687-411
• Sprzedam uchwyty do pił tra-
kowych, 10 kompletów  z kli-
nami. Cena do uzgodnienia.  
Tel. 509-113-924

NIERUCHOMOŚCI

• Działka 2.5 ha w Rudzie k/Kozienic, 
szer. 45 m, możliwość budowy domu, 
w przyszłości będzie podział włości 
na działki budowlane. Cena 220 tys.  
Tel. 608-225-736
• Sprzedam dom w Strykowi-
cach Górnych k. zwolenia, bra-
ma z furtką 4 przęsła + krajzega.  
Tel. 668-803-997
• Zamienię mieszkanie przy ul. 
Kochanowskiego w Kozieni-
cach, 4 pokoje 77m² (parter), na 
2 pokoje na parterze lub I pię-
trze na os. Piaski w Kozienicach.  
Tel. 793-028-500
• Sprzedam dom całoroczny 170 m² 
z działką ok. 750 m² w pięknej okoli-
cy nad Radomką. Cena do uzgodnie-
nia. Tel. 502-174-336.
• Sprzedam mieszkanie, Os. 
Energetyki, piękne okoli-
ce, 3 pokoje z kuchnią 60 m².  
Tel. 500-590-165
• Sprzedam działkę budowlaną w 
Chinowie, 2000 m². Cena do uzgod-
nienia. Tel. 728-789-998
• Na sprzedaż mieszkanie 2-poko-
jowe własnościowe (blok), 46m², III 
piętro, przy ul. Kopernika (Kozieni-
ce - Os. Energetyki). Piękny, nowo-
czesny balkon. Bardzo atrakcyjna 
lokalizacja - szkoła, przedszkola, 
apteka, przychodnia, poczta oraz 
bardzo duża ilość sklepów i marke-
tów. Możliwość sprzedaży z umeb-
lowaniem. Cena do uzgodnienia.  
Tel. 505-299-275
• Sprzedam 2 ha ziemi ornej w Ho-
lendrach Kozienickich. Cena do 
uzgodnienia. Tel. 883-240-755

Sprzedam dom z budynkami gospo-
darczymi i garażem położone w Ho-
lendrach Piotrkowskich 29, trasa Ko-
zienice-Świerże Górne, po pow. 4000 
m². Cena do uzgodnienia. Więcej in-
formacji pod nr tel. 789-385-846
• Sprzedam dom z budynkami go-
spodarczymi o powierzchni 19 Ar. 
Położone w Ruda 26 koło Kozienic. 
Tel. 510-722-133
• Sprzedam działkę rolno-budowlaną 
o powierzchni 1,12 ha, (szer. 25 mb), 
przeznaczoną na zabudowę jednoro-
dzinną i zagrodową, poł. w miejsc. 
Brzóza przy ul. Parcela. Media - wo-
dociąg i światło - w działce. Cena do 
uzgodnienia. Tel. 697-001-702
• Sprzedam mieszkanie 3-pokojo-
we, 58.9 m², ul. Konarskiego lub 
zamienię na kawalerkę lub miesz-
kanie 2-pokojowe do 40 m². Bli-
sko jest szkoła, przedszkole, żło-
bek, przychodnie lekarskie, sklepy.  
Tel. 696-146-200
• Sprzedam działkę - Janików 
1200m2, wszystkie media - cena do 
uzgodnienia. Kontakt: 504-567-332
• Sprzedam działki budowlane w Ja-
nikowie 1200m². Tel. 604-181-478 
lub 503-124-381

• Sprzedam stemple budowlane 3.1 
m. 3.5 m. Tel. 510-611-900
• Sprzedam rower BMX. Cena do 
uzgodnienia. Tel. 606-743-998
• Sprzedam silnik z reduktorem 1.1. 
KW, 2 szt., cena do uzgodnienia, tel. 
509 113 924
• Sprzedam nową lampę tylną (lewą) 
do VW POLO 9N (okularnik) oraz 
elektryczne lusterko boczne (prawe) 
z lekko uszkodzoną obudową. Cena 
za w/w części 100 zł, dodam do kom-
pletu instrukcję obsługi VW POLO 
9N. Tel. 515-687-411.
• Sprzedam bale z rozbiór-
ki / zmywarkę wolnostojącą 
Bosch / stolik rozkładany / lo-
dówkę. Cena do uzgodnienia,  
tel. 795 - 169 - 522

TOWARZYSKIE

PRACA

Korepetycje z matematyki 
(szkoła podstawowa 

i średnia)
Dojeżdżam na terenie 

Kozienic, Radomia, Pionek… 
Tel. 798-643-891

• Facet 50 lat pozna kobietę z 
Kozienic i okolic. Proszę o SMS-y. 
Tel. 508-615-325
• Mężczyzna 57 lat, finansowo 
niezależny. Poznam Panią bez 
nałogów. Tel. 535-635-331

• Przyjmę Pana do koszenia 
działki. Okolice Kozienic. 
Tel. 660-539-384

• Pracownik do produkcji   
szamb betonowych, Klwaty.  
Bardzo dobre zarobki! 
Tel. 517 249 095

POLSKA CEGŁA ŻYTKOWICE
zatrudni:

KIEROWNIKA ZMIANY
Wymagane wykształcenie średnie

Tel. kontaktowy 600 030 838

POLSKA CEGŁA ŻYTKOWICE
zatrudni:

ELEKTRYKA
Tel. kontaktowy 600 030 838

Tel. 517 249 095

Na stronie obok znajdziecie Państwo artykuł na temat 
sytuacji kozienickich bezdomnych psów i opiekują-

cego się nimi wolontariatu. W tym miejscu zaś, zamiast 
zwyczajowego Fotooczka, chcemy od dziś publikować, 
we współpracy z wolontariuszkami, najpilniejsze apele 
przedstawiające psy szczególnie potrzebujące pomocy. 
Bohaterem dzisiejszego wpisu jest… GIENIO!

Cześć laseczki :) Czy któraś z Was chce mieć u siebie dystyn-
gowanego dojrzałego pana?
Jestem do waszej dyspozycji, daj mi tylko szansę…

Gienio

Jemu tak niewiele potrzeba do szczęścia! Gienio nie miał ła-
two w życiu. Na starość wyrzucony na poniewierkę. Sądząc po 
stanie w jakim trafił, możemy domniemać że wcześniej życie 
też go nie rozpieszczało. Wiemy, że nie będzie łatwo o dom 
dla starego poczciwego olbrzymka ale ponoć cuda się zdarzają 
Może ktoś znajdzie trochę miejsca w sercu  dla poczciwego, 
wpatrzonego w człowieka Gienia?

Kozienice, województwo mazowieckie, telefon w sprawie 
adopcji 601 338 589

Przytulisko pęka w szwach i pomoc potrzebna na cito! pn.-pt. 8-16
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Te psy już w życiu wystarczająco dużo przeszły…
Niemalże równo 3 lata temu, w kwietniu 2021 roku, rozmawialiśmy z opiekującymi się psami z kozieni-

ckiego schroniska wolontariuszkami, znanymi ze strony “Psy z Kozienic do adopcji- wolontariat”, o sy-
tuacji bezdomnych zwierząt na naszym terenie. Niestety, gdy teraz rozmawialiśmy ponownie, wyszło z tej 
rozmowy na to, że na lepsze zmieniło się przez te 3 lata niewiele. Wciąż budujący pozostaje jednak zapał 
i przykład osób, które zwierzętom chcą pomagać, udowodniły swoją w tym konsekwencję, a przy tym robią to  
w sposób świadomy i przemyślany.

O przyczynach bezdom-
ności zwierząt powiedziano 
chyba już dość, a sumuje się 
to do stwierdzenia, że poza 
naprawdę nielicznymi zdarze-
niami losowymi, z zasady wy-
pływają one z naszej, ludzkiej 
bezmyślności i braku współ-
czucia. Zwierzę często trak-
tujemy nie jak przyjaciela, a 
narzędzie do zaspokajania na-
szych potrzeb, gdy więc zaczy-
na ono wymagać naszej więk-
szej uwagi, na pierwszy plan 
wysuwają się jego potrzeby, 
pojawiają się problemy (w 
tym te zawinione przez na-
sze własne zaniedbania), gdy 
pies choruje, starzeje się, nie 
spełnia naszych oczekiwań, 
nie jest tak „mądry”, „ładny” 
i „ułożony”, jak sobie wyobra-
żaliśmy, lub po prostu się nam 
znudzi… zaczyna się jego cier-
pienie. Porzucony trafia na 
ulicę. Z ulicy, jeśli ma szczęście 
- do przytuliska. Z przytuliska, 
jeśli ma pecha - do schroniska 
i często tam pozostaje już do 
końca życia. Na szczęście są 
ludzie, którzy temu psiemu 
szczęściu pomagają, a pecho-
wi stają na przekór. To do nich 
możemy zadzwonić, gdy wi-
dzimy błąkające się zwierzę. 
To oni zadbają, by trafiło do 
przytuliska i znalazło tam od-
powiednią dla siebie opiekę. 
Oni nadadzą mu imię, zadadzą 
sobie trud, by je poznać, przy-
gotują dla niego swoiste CV i 
zamieszczą w Internecie wraz 
z apelem o przyjęcie psiaka 
do domu i serc nowej rodzi-
ny. Oni wreszcie - o czym nie 
każdy wie - będą dobrostan 
psiaka w nowym domu mo-
nitorować i pomogą nowemu 
właścicielowi w trudnych sy-
tuacjach, jeśli takie się zdarzą. 
Oni, a w właściwie one, bo 
chyba cały skład wolontariatu 
tworzą obecnie panie.

Psy są różne. Duże i małe, 
stare i młode, radosne i strau-
matyzowane, jasne i ciemne. 
Wszystko to ma znaczenie dla 
ich szans na znalezienie nowe-
go domu. Dla pieska względ-
nie małego, młodego, „ład-
nego” i „wesołego” będą one 
większe. Pies starszy, scho-
rowany, duży, z problemami 
behawioralnymi - będzie miał 
znacznie gorzej. No i czarny. 
Ta absurdalna rzecz uderzyła 
mnie podczas rozmowy z wo-
lontariuszkami najbardziej: 
o ile można jakoś zrozumieć 
obawy przed wzięciem na sie-
bie odpowiedzialności za psa 
z prawdziwymi problemami, 
o tyle… jak zainterpretować 
to, że w XXI wieku ludzie pa-

trzą niechętnie na psa tylko 
dlatego, że jego sierść jest 
czarna? A jednak tak właśnie 
jest. Tymczasem rozumny wy-
bór psa odpowiedniego dla 
nowego właściciela może być 
początkiem czegoś nie tylko 
pięknego pod względem mo-
ralnym, ale też obustronnie 
pożytecznego

Jak połączyć psa 
z człowiekiem?
Nasuwająca się ironiczna 

odpowiedź „smyczą” zdecy-
dowanie nie jest wyczerpują-
ca. Bo choćby taka kwestia: 
co, jeśli smycz tę trzyma osoba 
starsza, a na jej drugim końcu 
miota się spragniony gonitwy 
młody psiak, choćby średniej 
wielkości? Ludzie mają różne 
indywidualne temperamenty 
i potrzeby. Psy również. Skoro 
ludzkich przyjaciół dobieramy 
sobie pod tym właśnie kątem, 
dlaczego inaczej mielibyśmy 
postępować z przyjacielem 
czworonożnym? Piesek mło-
dy, energiczny, bedzie paso-
wał np. do rodziny z dziećmi, 
gdzie kilka osób bedzie mia-
ło czas bawić się z nim i wy-
chodzić na spacery dłuższe i, 
powiedzmy, bardziej dyna-
miczne. Pies starszy z kolei, 
stateczny, sprawdzi się jako 
towarzysz osoby starszej już 
choćby z racji zgodności po-
ziomu energii i potrzeb jej 
rozładowania. Wiadomo, że 
i u starszych osób tempera-
menty bywają różne, ale pew-
nych prawideł natury nie da 
się przeskoczyć. „Mam 75 lat, 
ale jestem w super formie, 
ten młody psiak będzie w sam 
raz dla mnie” - mówi poten-
cjalna opiekunka. „Ten psiak 
będzie żył jeszcze 10, może 
15 lat. Czy jest Pani pewna, 
że za 15 lat też będzie Pani w 
dobrej formie?” - odpowia-
dają wolontariuszki. Czasem 
motywacją do odrzucenia psa 
starszego jest obawa: „Zdążę 
się przywiązać, a on odejdzie 
i będzie mi z tym ciężko”. Cóż, 
właściciele też odchodzą, pies 
też przeżywa boleśnie tego ro-
dzaju stratę.... a potem wraca 
do przytuliska. Bywają takie 
przypadki. Inne obawy doty-
czą tego „Co będzie, gdy taki 
starszy, duży pies zachoruje? 
Jak poradzę sobie z wizytami 
weterynarza, co jeśli trzeba 
będzie go dowozić?” Tutaj 
także w sukurs przychodzą 
wolontariuszki, na których 
pomoc można liczyć także PO 
przyjęciu psa do domu. Wy-
starczy telefon, wyjaśnienie 
sytuacji - i znadzie się rada, 
znajdzie się transport, a w 

niektórych sytuacjach nawet i 
wsparcie finansowe.

Z naszego przytuliska psa 
dostajemy “gotowego” i  ze 
wsparciem w pakiecie

Gmina Kozienice finansuje 
pobyt psa w przytulisku, płaci 
także (i to słono) za jego wy-
wiezienie do schroniska, je-
śli nie zostanie adoptowany. 
Tych miejsc nie należy mylić. 
Przytulisko to z założenia miej-
sce pobytu tymczasowego, 
gdzie psy czekają na adopcję 
i gdzie waży się ich los. Schro-
niska - zazwyczaj większe, 
czasem są to prawdziwe mo-
lochy z ogromną liczbą bok-
sów  - to najczęściej niestety 
miejsca pobytu docelowego. 
Po przewiezieniu do tako-
wego, szanse psa na adopcję 
dramatycznie spadają. Stąd 
apele wolontariuszek, chcą-
cych za wszelka cenę uchro-
nić podopiecznych przed taką 
wywózką. Tutaj mają względ-
ny spokój, indywidualną opie-
kę, spacery (czasem nawet 
dwa razy dziennie!) i szansę 
na lepszą przyszłość. Wolon-
tariuszki nigdy by tak o sobie 
nie powiedziały, ale ja widzę, 
że cały system opiera sie tak 
naprawdę na nich. Gmina Ko-
zienice zapewnia finansowa-
nie i miejsce i chwała jej za to, 
ale to one robią wszysto, by 
psa poznać, opisać, wyleczyć, 
wyprowadzić z traumy, zso-
cjalizować i oŋólnie ucyznic 
go adaoptowalnym. Pies, na 
którego zwrócicie w kozieni-
ckim przytulisku uwagę, bę-
dzie wysterylizowany (lub wy-
kastrowany), odrobaczony, w 
miarę możliwości wyleczony 
i przyuczony do współpracy 
z człowiekiem. Opisy umiesz-
czane na stronie są uczciwe 
i wyczerpujące, nikt niczego 
nie ukrywa, opis zalet psia-
ka uzupełnia wskazanie jego 
problemów, jeśli je posiada.

Co więcej: po przyjęciu psa 
nie zostajemy z nim sami, 
wciąż możemy liczyć na po-
moc wolontariuszek, które 

żywo interesują się psami, 
którym znalazły dom, utrzy-
mują kontakt z nowymi właś-
cicielami, publikują zdjęcia… a 
jeśli trzeba - a czasem niestety 
trzeba - wsiadają w samochód 
i odbierają psa z powrotem. 
Tego ostatniego jednak nie 
należy traktować jako formy 
ubezpieczenia, bo to zawsze 
dla psa złamane serce i trud-
ne doświadczenie - a te psy 
wystarczająco dużo już w ży-
ciu przeszły.

Trzy ważne apele
Poniżej publikujemy trzy 

apele, o których zamieszcze-
nie poprosiły nas wolonta-
riuszki.

I jeszcze jeden apel, od nas, 
tym razem skierowany do 
właścicieli psów, który pozwo-
limy sobie podać w formie 
krótkiej instrukcji:

1. Jeśli jesteś właścicielem 
psa, to zrób co w Twojej mocy, 
by go upilnować

2. Jeśli Twój pies zaginął, to 
go szukaj

3. Jeśli trafił do przytuliska, 
to go z niego odbierz

Ogromnym problemem są u 
nas po pierwsze psy, które nie 
są bezdomne, lecz włóczą się 
w różnych miejscach, zwłasz-
cza w sezonie cieczkowym, 
bo właściciele ich nie pilnują, 
w efekcie czego trafiają one 
czasem do przytuliska, gdy 
zaś już trafią, okazuje się czę-
sto, że znalezienie właściciela 
graniczy z cudem, co wydaje 
się świadczyć, że takowy albo 
wcale go nie szuka, albo celo-
wo szuka tak, by nie znaleźć.

Dziękujemy za przecyzta-
nie tego tekstu, namawiamy 
gorąco do rozważenia przyłą-
czenia się do wolontariatu i 
odpowiadania na zamieszczo-
ne wyżej apele, obiecujemy 
w każdym numerze prezento-
wać sylwetki psów najpilniej 
potrzebujących pomocy.

AlKo

Odwiedź na FB stronę 
Psy z Kozienic do adopcji
wolontariat!

n 

POTRZEBNE SĄ DOMY TYMCZASOWE! 
Poważną lukę w systemie opieki nad psami stano-

wi brak domów tymczasowych. Chodzi dokładnie 
o to, na co wskazuje nazwa: miejsce tymczasowe-
go pobytu bezdomnego psa, by uniknąć umiesz-
czenia go w przytulisku. Raz, że zazwyczaj jest ono 
dramatycznie przepełnione. Dwa, że szczególnie 
dla szczeniaków taki pobyt jest po prostu bardzo 
ryzykowny, ponieważ każde miejsce przebywania 
dużej ilości zwierząt staje się nieuchronnie także 
rezerwuarem ich chorób zakaźnych.

ZABIERZ BEZDOMNIAKA NA SPACER!
Wolontariat przypomina, że zawsze istnieje 

możliwość (i zarazem potrzeba) przychodzenia 
do przytuliska i zabierania psiaków na spacer. Dla 
wielu posiadaczy psów taki spacer to przecież for-
ma rekreacji, szczególnie polecana osobom star-
szym. Nie ma odgórnego harmonogramu, każdy 
oddaje ze swego czasu tyle, ile może, wymagana 
jest jedyna słowność, a gwarantowana ogromna 
satysfakcja… i szansa na przyjaźń :)

STERYLIZACJA NAPRAWDĘ NAS NIE ZABOLI…
Przypominamy o tym, ponieważ wciąż pokutuje mit, że sterylizacja zwierząt 

jest bardzo droga i problematyczna. Tymczasem gmina Kozienice oferuje aż 
80% dofinansowania do znakowania, kastracji lub sterylizacji psów i kotów. 
Pod adresem kozienice.pl/ochrona-zwierzat.html znajdziecie Państwo ob-
szerną informację o gminnym programie opieki nad zwierzętami, dowiecie się 
tego również dzwoniąc lub pisząc do kozienickiej przychodni 4 Łapy, która ma 
na takie usługi podpisaną z naszą gminą umowę. Argument ekonomiczny za 
zaniechaniem tych ważnych działań traci więc u nas w znacznym stopniu rację 
bytu, bo chodzi o dosłownie parędziesiąt złotych, a to przecież niekontrolowa-
ne rozmnażanie stanowi jedną z głównych przyczyn bezdomności zwierząt.



4 www.tygodnikoko.pl
redakcja@tygodnikoko.pl08(514) 25 kwietnia 2024

TYGODNIK

55 lat Stowarzyszenia Elektryków Polskich przy Elektrowni Kozienice

Powrót bocianów

Rajd ze szczytnym celem

Koło Stowarzyszenia Elektryków Polskich przy Enei Wytwa-
rzanie ma już 55 lat. Ten jubileusz był okazją do wspomnień 

oraz przyznania wyróżnień najbardziej zasłużonym członkom.

Po wielu miesiącach oczekiwań wreszcie pojawiły się nasze 
bociany w gnieździe w Molendach. To już trzeci rok kiedy 

mieszkańcy gminy Garbatka-Letnisko oraz miłośnicy przyrody 
z całego kraju dzięki stałej transmisji internetowej mogą ob-
serwować życie bocianiej rodziny.

Historia koła SEP sięga samych 
początków Elektrowni Kozienice, 
obecnie liczy ono 62 członków, za-
równo aktywnych zawodowo jak 
i emerytów. Jubileusz 55-lecia był 
świętowany w piątek 19 kwiet-
nia 2024 roku. Na uroczystości 
obecni byli między innymi prezes 
oddziału Marek Grzywacz, prezes 
koła SEP przy Elektrowni Kozieni-
ce Marek Pereta, wiceprezes Enei 
Wytwarzanie ds. technicznych 
Jacek Janas, wiceprezes Enei Wy-
twarzanie ds. pracowniczych Sła-
womir Zielony, zaproszeni goście 
oraz członkowie koła.

Oficjalną część spotkania po-
prowadził, a także przywitał 
zgromadzonych gości Marek 
Pereta. Na wniosek zarządu od-
działu radomskiego SEP – koło w 
Kozienicach zostało uhonorowa-
ne medalem imienia pierwszego 
prezesa Stowarzyszenia Elektry-
ków Polskich prof. Mieczysława 

Pożaryskiego. Przy okazji jubileu-
szowych uroczystości przyznano 
wyróżnienia najbardziej zasłużo-
nym członkom, dwóch nowych 
członków oficjalnie otrzymało 
legitymacje z rąk Marka Perety. 
Spotkanie było również czasem 
podsumowań działalności koła,  
 a także okazją do wspomnień.

Klekotka i Szperek znów są z nami 

Gmina wspólnie z Eneą 
Wytwarzanie i Mazowiecko-
-Świętokrzyskim Towarzystwem 
Ornitologicznym zainicjowała 
projekt w 2022 roku. Zainsta-
lowana została wówczas spe-
cjalna kamera, uzyskano też 
zgodę właścicieli okolicznej 
posesji. W pierwszym roku ob-
serwacji gniazdo szczęśliwie 
opuściły cztery młode. Dzieci 
i młodzież z okolicznych szkół  
w ramach konkursu na najład-
niejszy rysunek bocianiej rodzi-
ny nadały jednocześnie imiona 
dorosłej parze. Bohaterami zo-
stali Szperek i Klekotka. 

W sezonie 2023 wspólnie z 
rodzicami, w podróż do Afryki 
udało się troje rodzeństwa. 

– Jest to długa i niebezpiecz-
na wędrówka, podczas której na 
nasze boćki czyha wiele niebez-
pieczeństw - gwałtowne burze  
i załamania pogody, kłusownicy, 
chemiczne opryski upraw, po-
lowania na Bliskim Wschodzie, 
osuszanie mokradeł. Z tym więk-

szym niepokojem wszyscy ocze-
kiwaliśmy w napięciu powrotu  
i rozpoczęcia lęgów w gnieździe 
w obecnym roku. Najpierw zja-
wił się prawdopodobnie samiec,  
a po kilku dniach dołączyła sami-
ca. Szperek i Klekotka niezwłocz-
nie przystąpili do naprawy 
gniazda, ciesząc się ze wspól-
nego spotkania po wędrówce 
liczącej kilka tysięcy kilometrów 
– powiedział Jacek Tabor, prezes 
Mazowiecko-Świętokrzyskiego  
Towarzystwa Ornitologicznego. 

Jego zdaniem w gminie Gar-
batka-Letnisko bociany odnaj-
dują bardzo dogodne warun-
ki do żerowania, zakładania 
gniazd. 

– Obszar ten położony  
w Ostoi Kozienickiej jest miej-
scem gdzie występują doliny 
wielu rzek, strumieni, łąki, tor-
fowiska i mokradła obfitujące  
w pokarm – dodał Jacek Tabor.

https://www.worldcam.pl/
liveview/25974

Zwiedzanie w towarzystwie leśników pięknych zakątków Puszczy Kozienickiej oraz zbiórka 
pieniędzy na rehabilitację dwóch chłopców to główne cele wycieczki, jaka odbyła się w mi-

nioną niedzielę, 21 kwietnia 2024 roku. Organizatorem IV Rajdu Charytatywnego był Maciej 
Zając, pracownik Enei Wytwarzanie wraz z Grupą Włóczykijów z Puszczy Kozienickiej.

Te rajdy są już tradycją. Tym 
razem z wyjątkowej okazji, by 
zgłębiać tajniki przyrody i po-
dziwiać jej piękno wraz z leśni-
kami z Nadleśnictwa Zwoleń, 
skorzystało około 120 osób, z 
których znaczną część stano-
wili pracownicy Enei Wytwa-
rzanie i ich rodziny, mieszkańcy 
gminy i powiatu kozienickiego. 
Wśród uczestników byli również 
mieszkańcy Pionek, Zwolenia,  
Puław i Lublina.

Trasa wiodła z Garbatki-Let-
nisko, Ośrodek Polanka, ścież-
ką przyrodniczą przez rezerwat 
przyrody „Krępiec”, następnie do 
miejscowości Molendy, a koń-
czyła się ponownie w Garbatce-
-Letnisko, Ośrodek Polanka. 
Uczestnicy pokonali w sumie 8 
kilometrów i choć pogoda nie 
sprzyjała wędrówce, nikt nie na-
rzekał i całość została sprawnie 
przeprowadzona przez organiza-
torów. Dodatkową atrakcją było 
ognisko połączone z pieczeniem 
kiełbasek.

W czasie wydarzenia prowa-
dzona była zbiorka koleżeńska 
na rehabilitację i leczenie dwóch 
chłopców z powiatu kozienickie-
go - Wojciecha Stępnia, syna pra-
cownika Enei Wytwarzanie oraz 
Marcela Króla. Ponadto odbyły 
się licytacje i loterie oraz kon-
kursy z licznymi i atrakcyjnymi 
nagrodami pozyskanymi od part-
nerów i sponsorów. 

– W czasie rajdu udało się ze-
brać 12.474,12 zł. Jednak cało-

ściowa kwota zostanie podana w 
późniejszym terminie,  ponieważ 
prowadzone są jeszcze aukcje in-
ternetowe. W całe przedsięwzię-
cie zaangażowanych było ponad 
40 podmiotów gospodarczych, 
firm, instytucji i stowarzyszeń 
oraz osób prywatnych, a part-
nerem strategicznym była Enea 
Wytwarzanie. Wszystkim im ser-
decznie dziękujemy – powiedział 
Maciej Zając.
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Nowoczesne 
Magazyny Energii 
w Gminie Kozienice
W  środę, 17 kwietnia w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Kozienicach podpisana została umo-
wa dotycząca realizacji inwestycji w zakresie budowy 
magazynów energii, a konkretnie współpracy w zakresie 
budowy drogi dojazdowej do magazynów energii w m. 
Wilczkowice Górne. 

W imieniu Gminy Kozieni-
ce umowę podpisał burmistrz 
Piotr Kozłowski, a w imie-
niu inwestora: Pan Konrad 
Markowski – pełnomocnik  
firmy Greenvolt Power.

- Na mocy zawartej umo-
wy gmina przeprowadzi pro-
ces inwestycyjny w zakresie 
opracowania projektu budowy 
drogi dojazdowej i pozyskania 
gruntów pod jej budowę. Środ-
ki finansowe na te działania 
przekaże inwestor budowy ma-
gazynów - informuje burmistrz 
Piotr Kozłowski. – Cieszy nas, 
że taka inwestycja będzie re-
alizowana właśnie na terenie 
naszej gminy, bo to oznacza 
zwiększenie bezpieczeństwa 
energetycznego całego regio-
nu, jak również dodatkowe 
dochody dla Gminy Kozienice. 
Budowa magazynów ener-
gii pozyskanej z OZE to także 
wprowadzenie nowoczesnych 
technologii w naszej gminie – 
dodaje burmistrz.

Inwestorem budowy maga-
zynów będzie Spółka Maga-
zyn EE Kozienice Spółka z o.o.  
z siedzibą w Warszawie należą-
ca do spółki Greenvolt Power - 
dewelopera i producenta ener-
gii elektrycznej pozyskiwanej 
z odnawialnych źródeł. Spółka 
w samej tylko Polsce posiada 

projekty magazynowe o łącznej 
mocy 1,4 GW. Greenvolt Power 
na całym świecie realizuje wiel-
koskalowe projekty związane  
z produkcją energii wiatrowej  
i słonecznej oraz jej  
magazynowaniem.

- Magazyn energii w Kozie-
nicach będzie jedną z najwięk-
szych obecnie inwestycji tego 
typu w Polsce. Posiadamy po-
zwolenie na budowę magazynu 
o mocy 112 MW oraz pozwo-
lenia dla całej infrastruktury 
towarzyszącej w postaci stacji 
elektroenergetycznej oraz li-
nii przesyłowych. Dodatkowo 
pracujemy nad powiększeniem 
magazynu do prawie 290 MW 
– informuje Konrad Markow-
ski. - Realizacja samego pierw-
szego etapu 112MW wyniesie 
około 500.000.000 złotych. 
Bardzo mnie cieszy, że może-
my tę inwestycję realizować u 
Państwa w regionie. Magazyny 
energii są przyszłością nie tylko 
dla Polski, ale i całej Unii Euro-
pejskiej. Przy tej okazji dziękuję 
za dobrą współpracę z władza-
mi Gminy Kozienice, zwłasz-
cza z Panem Burmistrzem  
Piotrem Kozłowskim. 

Inwestycja ma się rozpocząć 
w 2025 roku, a jej  zakończenie 
planowane jest w 2026 r.
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Kto w tym roku zostanie Mazowiecką Lady D. 
i Mazowieckim Gentlemanem D.?
Do 30 kwietnia można zgłaszać kandydatów i kandydatki do tytułów konkursów Mazowie-

cka Lady D. im. Krystyny Bochenek oraz Mazowiecki Gentleman D. To szansa na docenie-
nie działań kobiet i mężczyzn z niepełnosprawnościami, którzy są inspiracją dla innych. 

– W poprzednich edycjach 
poznaliśmy już wiele pasjonu-
jących kobiet i mężczyzn z nie-
pełnosprawnościami. Jestem 
przekonany, że takich ambitnych, 
wartych docenienia osób jest 
więcej. Chcemy, by dały się po-
znać szerszemu gronu, by móc je 
doceniać, bo swoją działalnością 
wprowadzają przełamują stereo-
typy o osobach z niepełnospraw-
nościami – mówi wicemarszałek 
Rafał Rajkowski.

Doceniamy wyjątkowość
Tytuł Lady D. jest skrótem an-

gielskiego wyrażenia Lady Disa-
bled (Dama Niepełnosprawna). 
Konkurs zainicjowany był w 2002 
r. w Katowicach przez Marka Plu-
rę – senatora X kadencji, polskie-
go polityka, a przede wszystkim 
działacza społecznego. Nazwa 
oraz patron zostały przeniesio-
ne na grunt Mazowsza za zgodą 
organizatorów konkursu i rodzi-
ny Krystyny Bochenek – długo-
letniej przewodniczącej kapituły 
konkursu.

Tegoroczna edycja „Mazo-
wieckiej Lady D. im. Krystyny 
Bochenek” jest piątą z kolei or-
ganizowaną przez Mazowieckie 
Centrum Polityki Społecznej.

Podczas jednej z gal konkursu 
wyróżniającego kobiety poja-
wiła się koncepcja rozszerzenia 

formuły o tytuł dla mężczyzn  
z niepełnosprawnościami. W 
tym roku po raz drugi również 
mężczyźni mogą ubiegać się  
o ten tytuł. 

– Mamy za sobą już dwie gale 
„Mazowieckiego Gentlemana 
D.”, bo rozszerzyliśmy formułę 
konkursu również o mężczyzn – 
zauważa Artur Świercz, pełno-
mocnik zarządu województwa 
mazowieckiego ds. osób z nie-
pełnosprawnościami. – Wszyscy, 
którzy się zgłaszają są nietuzin-
kowymi osobami – inspirujący,  
z pasją, niezłomni. Chcemy poka-
zywać kolejne takie osoby.

Przełamywanie barier, 
ale też wspieranie
Od początku mazowiecka edy-

cja konkursu miała pięć katego-
rii przeniesionych ze śląskiego 
wzorca, ale też od pierwszej 
edycji wyróżniała ją dodatkowa 
kategoria. Tytuł „Mazowieckiej 
Lady D.” mogły też otrzymać ko-
biety działające na rzecz osób 
z niepełnosprawnościami. Gdy 
rozszerzano formułę o tytuł 
„Mazowieckiego Gentlemana 
D.” – mężczyźni mogli startować  
w tych samych sześciu katego-
riach, co kobiety.

– Kontynuujemy z wielką sa-
tysfakcją tę konkursową trady-
cję, ponieważ mamy poczucie, 

że dzięki niej szersze grono może 
poznać wyjątkowe osobowości  
z całego województwa – zazna-
cza Aleksander Kornatowski, dy-
rektor Mazowieckiego Centrum 
Polityki Społecznej.

Dotychczas uhonorowano już 
w ten sposób 22 kobiety i 11 
mężczyzn. Wśród nich są m.in. 
osoby znane szerszemu gronu 
jak polska sztangistka Justyna 
Kozdryk czy perkusista Wło-
dzimierz „VLodi” Tafel, ale też 
wiele osób, które dzięki konkur-
sowi zaistniały w świadomości 
mieszkańców województwa, 
a których postawy życiowe są  

inspiracją dla innych osób.

Kategorie
Zgłaszać się można w sześciu 

kategoriach. Pięć z nich skie-
rowanych jest do osób z nie-
pełnosprawnościami: „Dobry 
start” (dla osób w wieku od 15 
do 26 lat, wyróżniających się w 
różnych obszarach), „Kultura i 
Sztuka”, „Sport”, „Życie Spo-
łeczne” (dla osób z niepełno-
sprawnościami działających na 
rzecz społeczności lokalnych  
i ich mieszkańców np. w organi-

zacjach pozarządowych lub in-
stytucjach), „Życie Zawodowe” 
(dla osób z niepełnosprawnoś-
ciami pracujących zawodowo, 
w tym na rzecz osób wykluczo-
nych). Ostatnia kategoria w obu 
konkursach – „Przyjaciółka Osób 
z Niepełnosprawnościami”  
i adekwatnie „Przyjaciel Osób  
z Niepełnosprawnościa-
mi” – skierowane są do 
osób pełnosprawnych, któ-
re podejmują działania 
na rzecz środowiska osób  
z niepełnosprawnościami.

Wśród kobiet, które już otrzymały tytuł Mazowieckiej Lady D. jest blogerka 
Asia Czapla z Radomia, autorka książki „ACZkolwiek kocham życie”.
fot. PR/MCPS

n 

Z łagrów na Monte Cassino
19 kwietnia w Muzeum Regionalnym w Kozienicach od-

był się wernisaż wystawy „Z łagrów na Monte Cassino: 
Generał Anders i 2 Korpus Polski”. Na ekspozycję złożyła się 
wystawa planszowa łódzkiego oddziału IPN o tym samym 
tytule uzupełniona o kolekcję pamiątek z czasów II wojny 
Roberta Michalaka. Dodatkową atrakcją były pokazy grup 
rekonstrukcji historycznej.

Stroje i sprzęt wojskowy z cza-
sów walk pod Monte Cassino 
prezentowali członkowie Grupy 
Edukacji Historycznej Fundacji 
Niepodległości. Nie zabrakło także 
legendarnej maskotki 2 Korpusu 
Polskiego – misia Wojtka, a także 
Jeepa Willysa. Część oficjalna wer-
nisażu dzieliła się na kilka etapów.

Kurator wystawy Grzegorz Kocyk 
przedstawił historię kozieniczan, 
których los rzucił do Włoch na szlak 
bojowy Armii Andersa – Franciszka 
Mazura, Franciszka Lipkę oraz ma-
larza Stanisława Westwalewicza. 
Nawiązał też do podobnych losów 
polskich sybiraków, np. ks. Floriana 
Rafałowskiego pochowanego 19 
kwietnia br. w Magnuszewie. Po 
nim, w zwięzłych słowach, głos za-
brał właściciel kolekcji wojennych 
pamiątek Robert Michalak, opo-
wiadając o kulisach jej powstania. 
Zwieńczeniem tej części spotka-

nia był rys historyczny nakreślony 
przez Adama Pomorskiego z Grupy 
Edukacji Historycznej Fundacji Nie-
podległości. Podkreślił on główne 
powody, przez które Linia Gustawa 
(z Monte Cassino i innymi wzgó-
rzami) stanowiła tak trudny do 
zdobycia teren (Alianci forsowali 
ją od stycznia do maja 1944 r.). 
Przedstawił także szereg ciekawo-
stek z pola bitwy. Jedną z nich była 
ta odnosząca się do pozyskania 
przez służby medyczne 2 Korpusu 
Polskiego morfiny dla ciężko ran-
nych. Jednostki te zgłosiły zapo-
trzebowanie na 2.000 ampułek,  
a otrzymały w ramach „żołnier-
skiej solidarności” od innych jed-
nostek alianckich 24.000.

Prezentowana wystawa po-
wstała z okazji 80. rocznicy bi-
twy pod Monte Cassino. Będzie 
dostępna dla zwiedzających  
do połowy czerwca br.

Niebieskie Igrzyska 2024 w Szkole 
Podstawowej w Rozniszewie
Spotkanie z Mistrzem Polski w biegach, integracja, zabawy sportowe to jedne z wielu atrak-

cji, które czekały na uczestników 11 kwietnia podczas Gminnych Niebieskich Igrzysk zorga-
nizowanych przez Szkołę Podstawową w Rozniszewie.

Gminne Niebieskie Igrzyska 
to impreza sportowa zrzeszają-
ca uczniów ze wszystkich szkół z 
terenu Gminy Magnuszew oraz 
Specjalnego Ośrodka Szkolno-
-Wychowawczego w Kozienicach. 
Celem wydarzenia było pokaza-
nie, że dzieci z autyzmem oraz 
niepełnosprawnościami mogą 
na równi uczestniczyć w różne-
go rodzaju aktywnościach i mają 
szansę być sportowcem na miarę 
swoich możliwości oraz osiągnąć 
sukces. Uczestnicy mogli zmie-
rzyć się z wieloma konkurencja-
mi sportowymi i udowodnić, że 
mimo różnic w wielu sferach są 
w stanie świetnie się razem ba-
wić, wspierać i akceptować. Uro-
czystość rozpoczęła się od zapa-
lenia znicza olimpijskiego przez 
uczniów SOSW w Kozienicach. 
Kwiecień jest miesiącem świado-
mości autyzmu, więc nie mogło 
zabraknąć prelekcji na ten temat 
oraz o działalności i ofercie SOSW 
w Kozienicach.  Szkoła tego dnia 
gościła panią Annę Gondek, tre-
nerkę fitness, która w poprowa-
dziła zajęcia taneczno-ruchowe. 
Zdrowe odżywianie jest klu-
czowe dla zachowania dobrej 
kondycji fizycznej i psychicznej, 
dlatego zaprosiliśmy do współ-
pracy lokalnego przedsiębiorcę 
Pana Pomidora z Ryczywołu, któ-
ry zapoznał uczniów z tajnikami 
produkcji pomidorów oraz pod-
kreślił ich właściwości odżywcze 
i znaczenie tych warzyw w diecie 

człowieka. Firma ta ufundowała 
także niespodzianki dla każdej ze 
szkół w postaci pysznych pomi-
dorów oraz słodkiego upominku. 
Dla wielu dzieci olimpiady spor-
towe są niezapomnianym prze-
życiem. To czas, który spędzają z 
rówieśnikami, ucząc się, wspie-
rając się nawzajem i tworząc 
trwałe więzi. Dlatego podczas 
Gminnych Niebieskich Igrzysk nie 
mogło zabraknąć takiego punk-
tu. Uczestnicy wzięli udział w róż-
nych aktywnościach ruchowych, 
podczas których promowane 
były zasady fair play, zdrowej ry-
walizacji oraz pokreślona została 
reguła zawodów jako spotkania i 
dobrej zabawy. Szczególnie wy-
czekiwany był moment wywiadu 
z kilkukrotnym Mistrzem Polski 
w biegach na różnych dystansach 
panem Mateuszem Gosem. Gość 
opowiedział o swoich sukcesach 
oraz zdradził kilka sekretów, jak 
dobrze przygotować się do bie-
gania. Wszyscy zebrani wzięli 

udział w oficjalnym biegu Gmin-
nych Niebieskich Igrzysk, który 
poprowadził Mistrz Polski oraz 
pani Diana Zielińska z klubu bie-
gowego KS Pułaski z Warki.

Impreza została objęta hono-
rowym patronatem burmistrza 
gminy Magnuszew pana Marka 
Drapały. Fundatorem pamiątko-
wych medali, dyplomów i upo-
minków była firma Advantic. Ak-
cję wsparła także firma Folwark 
Anielin oraz Agro Plant. Jak za-
wsze mogliśmy liczyć na zaanga-
żowanie i niezawodną pomoc ze 
strony Rodziców, Absolwentów 
oraz strażaków-druhów z OSP 
Rozniszew.

Organizatorkami gminnego 
wydarzenia były nauczycielki 
Szkoły Podstawowej w Rozni-
szewie panie Anna Sobczyk i Ka-
tarzyna Nazorek oraz Dyrektor 
Szkoły pani Agnieszka Suska.

Katarzyna Nazorek
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Bezpieczeństwo jest chyba dla każdego jedną z kluczowych wartości, a ludzie, którzy o nie dbają, bezsprzecz-
nie zasługują na nasz szacunek. Dziś kozieniccy policjanci, bo o nich tutaj mowa, aktywnie zapraszają do wstę-
powania w swoje szeregi. Począwszy od następnego numeru będziemy publikować wywiady z funkcjonariu-
szami reprezentującymi poszczególne wydziały (i nie tylko), a już dziś zapraszamy do lektury naszej relacji  
z Dnia Otwartego w kozienickiej KPP oraz artykułu przygotowanego przez oficer prasową kozienickiej komendy, 
podkom. Ilonę Tarczyńską. Jaka będzie kozienicka policja w najbliższych latach? To może zależeć także od Ciebie!

Dzień Otwarty w KPP Kozienice
Na co dzień (i nocą) stoją na straży naszego bezpieczeństwa, natomiast we wtorek, 23 

kwietnia,  zaprosili do siebie uczniów z kozienickiego ZS nr 1 i klasy mundurowej o profilu 
wojskowym ZDZ w Kozienicach, by opowiedzieć im o specyfice swojej pracy. Tak wyglądał 
Dzień Otwarty w Kozienickiej Komendzie Powiatowej Policji. 

Każdy z wydziałów - prewencji, 
kryminalny i ruchu drogowego - 
przygotował swoje stanowisko, 
dodatkowo można było także 
porozmawiać z policyjnym eks-
pertem od uzbrojenia czy poli-
cjantem jeżdżącym na quadzie. 
Po co kozienickim policjantom 
quad? Cóż, wyjaśniał to już na 
naszych łamach podczas wywia-
du sam komendant (Tygodnik 
OKO nr 24/2023), tu prelegent 
dodał natomiast, że pojazd ten 
jest bardzo użyteczny podczas 
stosunkowo częstych na naszym 
terenie poszukiwań na terenach 
leśnych osób zaginionych.  Moż-
liwa była wreszcie rozmowa z 
panią z kadr, która krótko wyjaś-
niła, co należy formalnie zrobić, 
by wstąpić do Policji - i że jest to  

procedura zaskakująco prosta. 
Warto dodać, że prezentacje 

miały charakter wysoce interak-
tywny, co oznacza, że poznając 
pracę policjantów z prewencji 
można było przymierzyć ryn-
sztunek używany np. podczas 
zabezpieczenia meczów (i prze-
konać się, jak bardzo jest on 
niewygodny, acz jak znakomicie 
przy tym chroni), na stanowisku 
wydziału kryminalnego można 
było teoretycznie i praktycznie 
zapoznać się z zasadami pracy 
na miejscu przestępstwa, m.in. 
z technikami pobierania odci-
sków palców (i to zarówno z 

perspektywy osoby, od której 
pobiera się je na komendzie, jak 
i od strony policjanta, pracują-
cego ze specjalnym proszkiem  
i taśmami na miejscu zdarzenia). 
Policjantki z wydziału ruchu 
drogowego z kolei prezentowa-
ły m.in. lampy ostrzegawsze czy 
używane przez siebie alkomaty  
i urządzenia do badania trzeźwo-
ści pod kątem innych substancji 
odurzających. Pokazywały także 
akcesorium niezmiennie budzą-
ce w społeczeństwie największą 
grozę, czyli bloczek mandatowy, 
a nawet zaprosiły chętnych do 
wnętrza swojego nieoznakowa-
nego pojazdu. Instruktor strze-
lectwa zaprezentował różne 
rodzaje używanej przez policję 
broni palnej (był zatem słyn-

ny Glock, pistolet maszynowy 
PM-98, karabinek Kałasznikowa 
i strzelba Mossberg), również 
dając zainteresowanym możli-
wość poczucia jak to jest trzy-
mać coś takiego w rękach i jak 
należy się z danym typem broni  
obchodzić - rzeczy jasna przy 
zachowaniu wszelkich środków 
ostrożności. 

Młodzież, z którą udało nam 
się po opuszczeniu przez nich 
komendy przez chwilę porozma-
wiać, opowiadała o tym, co tego 
dnia zobaczyła, z dużym entuzja-
zmem. Kto wie, może już za kilka 
lat będziemy spotykać niektó-
rych z tych młodych ludzi pod-
czas pełnienia przez nich służby  
w niebieskich mundurach?

SZUKASZ STABILNEGO ZATRUDNIENIA? WSTĄP W SZEREGI KOZIENICKIEJ POLICJI

Jeśli szukasz stabilnego zatrudnienia, dynamicznej i ciekawej pracy oraz możliwości rozwoju, to praca w Policji może być idealnym wyborem. Za-
praszamy w nasze szeregi. Informacje o naborze znajdziemy na stronie internetowej Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach. Policjanci  

i pracownicy Zespołu Kadr i Szkolenia pod numerem telefonu 47 702 42 20 odpowiedzą również na wszystkie nurtujące pytania kandydatów do-
tyczące naboru do służby w Policji. Przypominamy, że policjant po ukończeniu półrocznego szkolenia podstawowego, do ukończenia 26 roku życia  
może liczyć nawet na 5800 złotych na rękę.

Zawód policjanta to wyzwania,  
a jednocześnie marzenie wielu mło-
dych ludzi. Z pewnością jest to cie-
kawa praca, w której każdy może 
znaleźć miejsce dla siebie, gdzie jego 
umiejętności i zdobyta wiedza pomo-
gą podnieść poziom bezpieczeństwa 
obywateli. W tej służbie zakres zadań 
jest bardzo szeroki, a jej różnorodność 
umożliwia realizację różnych pasji i 
ambicji. Tu z pewnością każdy znajdzie 
miejsce dla siebie wykorzystując swoją 
wiedzę, umiejętności i doświadczenie, 

aby realizować nasze główne hasło 
#POMAGAMY I CHRONIMY.

NAJBLIŻSZY NABÓR DO SŁUŻBY 
W POLICJI JEST ZAPLANOWANY NA  
8 LIPCA BIEŻĄCEGO ROKU.

Planowane przyjęcia do służby  
w Policji w 2024 roku:

• 8 lipca
• 9 września
• 30 października
• 30 grudnia

Szczegółowe informacje na temat 
procedury doboru do służby w Policji

https://mazowiecka.policja.gov.pl/ra/
praca-w-policji/sluzba-w-policji

http://bip.mazowiecka.policja.gov.pl/
KWR/sluzba-w-policji

Zapewniamy uposażenie:
Stanowisko Kursant (Policjant 

odbywający szkolenie zawodowe  
podstawowe)

BRUTTO -  4995,30 zł
NETTO przed ukończeniem 26 roku 

życia  4545,72 zł

NETTO po ukończeniu 26 roku życia 
4276,72 zł

Stanowisko POLICJANT (Policjant po 
ukończonym szkoleniu zawodowym 
podstawowym)

BRUTTO -  6427,90 zł
NETTO przed ukończeniem 26 roku 

życia  5849,39 zł
NETTO po ukończeniu 26 roku życia 

5408,39 zł

podkom. Ilona Tarczyńska



8 www.tygodnikoko.pl
redakcja@tygodnikoko.pl08(514) 25 kwietnia 2024

TYGODNIK

W ostatnim numerze znaleźć mogliście Pań-
stwo wywiad z jednym z odwiedzających na-
szą kawiarnię kolekcjonerów, panem Zygmun-
tem Kempą. Nie jest to na pewno ostatni nasz 
wywiad z zakresu tej tematyki, do tematu bę-
dziemy na naszych łamach wracać, tymczasem 
najbliższe spotkanie klubu kolekcjonerów 
odbędzie się już 29 kwietnia w kawiarni Kul-
turalna - Kozienice, ul. Warszawska 29, parter 
budynku CK-A.

DEFIL RALLY 
PO RAZ DRUGI! 
25 MAJA 2024

Ciesząca się w zeszłym roku ogromnym powodzeniem, jedy-
na jak dotąd impreza o charakterze ogólnopolskim organi-

zowana w kawiarni Kulturalna, powraca z drugą edycją - jesz-
cze bogatszą, z jeszcze większym rozmachem!

II Ogólnopolski Zlot Miłośni-
ków Starych Gitar DEFIL RAL-
LY odbędzie się już równo za 
miesiąc. Tym razem koncerty 
odbędą się w sali kameralnej 
CK-A, w kawiarni natomiast 
zorganizowana zostanie po-
nownie wystawa starych gi-
tar… ale nie tylko! Tym razem 
imprezę wzbogaci giełda sta-
rych fonogramów (płyt winy-
lowych, kaset, szpul magne-
tofonowych) oraz sprzętów 
audio (gramofonów, odtwa-

rzaczy kasetowych i szpulo-
wych…), na którą już teraz 
serdecznie zapraszamy entu-
zjastów tego typu grających 
staroci i oczywiście zaintere-
sowanych wystawców.

Szczegóły dotyczące pro-
gramu zaczniemy zdradzać 
wkrótce, już dziś natomiast 
zachęcamy do rezerwowania 
terminu. Drugiej takiej impre-
zy w Polsce nie uświadczycie, 
do zobaczenia!


